
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 10. september 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål DH
Hvad mener ministeren om, at medarbejdere ved alarmcentralen fortæller, at der ikke 
altid bliver sendt en ambulance, hvis et opkald er mistet, fordi der ikke er ambulancer nok, 
og hvad vil ministeren gøre for at sikre, at antallet af ambulancer svarer til, hvad der er 
brug for i det daglige?
Der henvises til artiklen ”30 medarbejdere og lækkede papirer afslører: Tusindvis af 
opkald til 112-vagtcentralen er mislykkedes” på Berlingske.dk 9/11-21.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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